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 دانشگاه سبز تایج نظرسنجی ترافیکینگزارش 
 1399 یرماهت
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 بنام خدا

 قدمهم

دستور  در ساماندهی ترافیک دانشگاه ، تدوین طرح21/07/98پس از واگذاری مسئولیت کمیتۀ مدیریت ترافیک به دبیر دانشگاه سبز در تاریخ 

ساماندهی مقرر گردید طرح  سبز تعیین شد وپردیس دستیابی به  ،طرح ترافیک دانشگاههدف اصلی  ،کار کمیته قرار گرفت. در همین راستا

 :تدوین گرددگانۀ زیر نههای شاخصبراساس بهبود متعادل  ،دانشگاهترافیک 

 ی طرح ساماندهی ترافیک دانشگاه جهت دستیابی به پردیس سبزگانههای نهشاخص

 

 دانشگاه سبز جلسات کمیتۀ مدیریت ترافیک در محل دفتر
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کمیته، کارگروه تخصصی ساماندهی ترافیک نیز با حضور اساتید متخصص  جلساتعلاوه بر تشکیل  های مذکور،جهت تحقق شاخص

ترافیک و حمل و نقل و نیز نمایندگانی از شرکتهای مشاور همکار سازمان ترافیک شهرداری مشهد تشکیل شد که وظیفۀ تهیۀ طرح ساماندهی 

 صویب در کمیته را بر عهده دارد.ترافیک جهت ت

 جلسات کارگروه تخصصی ساماندهی ترافیک در محل دفتر دانشگاه سبز 

گیری وفاق پذیری، شفافیت، پاسخگویی و شکلکه شامل مشارکت دانشگاه سبزی مرامنامه 5و  4، 3، 1بندهای همین راستا و بر اساس در 

 ایجاد فضای به منظور ،"های سبزاندیشیشنبهسه"گومحور تحت عنوان وچهار نشست صمیمی و گفت، 1398در زمستان باشد، عمومی می

ت علمی، کارکنان و أاعضاء هی با حضورو انشگاهی پردیس دانشگاه از نگاه ذینفعان مختلف دی کیمشکلات ترافجهت شناسایی  گووگفت

 .نویس نظرسنجی ترافیکی دانشگاه سبز مورد استفاده قرار گیردعنوان پیشو لیستی از مشکلات ترافیکی تهیه گردید تا به دانشجویان برگزار شد

 های ترافیکی دانشگاهیانبا موضوع شناسایی دغدغه "های سبزاندیشیشنبهسه"گومحور وجلسات گفت

https://green.um.ac.ir/index.php?option=com_content&view=article&id=199&Itemid=620&lang=fa
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با محوریت شناسایی و  "های سبزاندیشیشنبهسه"، نظرسنجی ترافیکی، برپایۀ مشکلات شناسایی شده در جلسات 1399خردادماه  پس از آن، در

دانشجوی  188دانشجوی مقطع کارشناسی،  585نفر از دانشگاهیان، شامل  1145بندی مشکلات ترافیکی دانشگاه برگزار شد که تعداد و اولویت

در این نظرسنجی های فناور مستقر در دانشگاه نفر از اعضاء شرکت 18نفر از کارمندان عزیز، و  124عضو هیأت علمی،  164تحصیلات تکمیلی، 

باشد کننده در نظرسنجی میتفکیک کاربران مختلف شرکت گزارش تفصیلی و مصور نتایج این نظرسنجی بهپیش رو،  صفحاتشرکت کردند. 

خروجی این گیرد. عزیز قرار میی دانشگاهیان در اختیار همه ی دانشگاه سبزمرامنامه 8و  7، 6، 5، 4، 3، 1در راستای عمل به بندهای که 

ی راه مناسبی جهت تواند نقشههای کاربران مختلف دانشگاهی را در طرح ساماندهی ترافیک دانشگاه ترسیم نمود که مینظرسنجی، اولویت

 ی ترافیک باشد.ی مسیر کارگروه و کمیتهادامه

که  در دستور کار کارگروه تخصصی ساماندهی ترافیک قرار دارددر گام بعدی، طراحی مسیرهای اتوبوس، دوچرخه و پیاده در دانشگاه 

زودی در معرض نقد و نظر دانشگاهیان عزیز قرار خواهد گرفت. امید است با مشارکت حداکثری تدوین شده و به ،های منتخبنویس گزینهپیش

 مشهد برداریم.شما عزیزان، بتوانیم گام بلندی در راستای ساماندهی ترافیک دانشگاه بزرگ فردوسی 

های ذکر شده در نظرسنجی لازم به ذکر است، دانشگاه سبز در چارچوب وظایف و اختیارات محوله، خود را موظف به پیگیری تک تک دغدغه

 داند و تمام تلاش خود را در جهت تحقق اهداف سبز دانشگاه به کار خواهد بست.انجام شده می

 

 

 سيد ياسر بني هاشمي

  راهبردي دانشگاه سبزدبير شوراي 

 ي مديريت ترافيکو رئيس کميته

 
 

https://green.um.ac.ir/index.php?option=com_content&view=article&id=199&Itemid=620&lang=fa
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دغدغه هاي دانشجويان كارشناسي#

1
همانطور كه در بعضي موارد هم ذكر شد، اتوبوس هاي دانشگاه وضعيت خيلي بدي دارند.و مورد بعد هم نامناسب بودن سرعتگيرها و حجم و تعداد زياد آن 

ها در مسيرهاست.با تشكر

2
از در رضوي هم هيچ سرويس حمل و نقل وجود ندارد

اگر براي دانشكده روان شناسي در نزديكي در ايستگاه جانمايي شود هم در رضوي پوشش داده ميشود هم دانشكده روان شناسي
لطفا حمل و نقل رايگان يا با تخفيف براي دانشجويان در سطح شهر فراهم گردد،با تشكر3
تعداد كم اتوبوسها-اتوبوسها خيلي قديمي و كهنه اس4
توزيع نامناسب سلف ها وترياها در سطح دانشگاه5
عدم برخورد با كساني كه در پاركينگ دانشكده مهندسي وسط پاركينگ پارك مي كنند و مزاحم ديگر ماشين ها مي شوند6
برخورد رانندگان با دانشجويان در اغلب موارد در حد شأن دانشجو نيست وناراحت كنندست. موفق باشيد.7
بنابر اشتراك و شماره پلاك هاي مشخص خودروها عبور و مرور صورت گيرد8

9
بهتر است هنگام ورود به پرديس براي خودروها كارت شناسايي درخواست  تردد خودروهاي غير از دانشگاهيان زياد است و ايجاد ترافيك و ناامني ميكند.

شود.متاسفانه بيشتر از خودروها از افراد پياده كارت شناسايي خواسته ميشود!!
فرسودگي اتوبوس ها، عدم تصويب طرح من كارت دانشجويي و تخفيفات حمل و نقل دانشجويان از سوي شوراي شهر10
خيلي از دانشجوهاي مهندسي مخصوصا ارشدها در روزهاي تعطيل به دليل بسته بودن در باهنر به مشكل ميخورند11

12
اگر در دانشگاه بتوانيم فرهنگ درست دوچرخه سواري رو راه بندازيم عالي ميشود فقط نياز به زيرساخت و جا انداختن فرهنگ داريم طوري كه حتي 

"اولين دانشگاه مجهز به دوچرخه در كشور"دوچرخه سواري در دانشگاه نماد شود و فردوسي رو به دوچرخه هاش بشناسند 
13

(دانشكده و مجموعه هاي ورزشي) و خوابگاه و درب هاي عبور مرور،  با توجه به مساحت پرديس دانشگاهي و فواصل زياد بين مراكز اجتماع جمعيت
استفاده آزاد از دوچرخه هاي اشتراكي صرفا مي تواند علاوه بر مشكلات اتلاف زمان (در پياده روي هاي طولاني و انتظار اتوبوس) در پويايي و سلامت 

محور قرار گرفتن پرديس نقش به سزايي داشته باشد.
《پيگيري و اجرا كردن استفاده آزاد از دوچرخه هاي اشتراكي》

زمان بسيار زياد براي جابجايي با اتوبوس از ميدان علوم تا دانشكده هاي منابع طبيعي و ادبيات14
اين  كه مسير اتوبوس ها يكطرفه هست واقعا مشكل بزرگي رو ايجاد كرده !15
عدم وجود ايستگاه هاي دوچرخه سواري به تعداد كافي در سطح دانشگاه براي آقايان16

17

اتوبوس ها تاخير دارند آن هم خيلي.  چرا سوال مربوط به تاخير اتوبوس ها را اينطوري كرديد؟ خودتان را گول ميزنيد يا ما را؟!!
مشكل ديگر اين است كه گاه فكر مي كنم دانشكده ي دامپزشكي را اصلا به حساب نمي آوريد نه ون مي آيد نه حتي براي پر كردن اين پرسشنامه گزينه ي 

دانشجوي دكتري داشتيد. دكتري دامپزشكي هم آدم اند. 
سرعت 30 تا، براي پرديس، گاهي واقعا ملال آور است. 

ميدان هاي نزديك دانشكده ي دامپزشكي بسيار غير مهندسي اند و موجب سر خوردن ماشين خود بنده دوبار در همين يك ترم شدند .
سرعت گير ها هم كه...

اگر رسيدگي كنيد ممنون. ولي حيف...
لطفا اجازه استفاده از دوچرخه رو براي خانوم ها فراهم كنيد اين افكار عهد عتيق زيبنده محيط دانشگاه نيست18
سرعت پايين اتوبوس ها، عرض كم مسير هنگام سبقت گرفتن از اتوبوس ها19

20
مسير منتهي به كتابخانه ي مركزي هيچ اتوبوسي ندارد و از آنجايي هم كه ما خانوم ها حق دوچرخه سواري نداريم اين مسئله اذيت كننده و خسته كننده 

هست و باعث ميشه ما مجبور باشيم با كلي كتاب سنگين پياده اين مسير رو طي كنيم تا برسيم به كتابخونه
تاخير زياد اتوبوس ها و ايست زياد در مقابل پرديس ها21

22
ساعت باز بودن درب پيروزي تا ساعت سه خيلي كمه 

همچنين هيچ وسيله نقليه اي تا فاصله زيادي از اين در وجود نداره، پياده رو اين قسمت خاكي و پر از خس خاشاكه و سگ ولگرد اون اطراف زياده

نظرسنجي ترافيكي دانشگاه سبز
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23
(حداقل تا ساعت 16 بسياري در دانشكده ها كلاس، امتحان و يا پروژه  14 به بعد در روزهاي تعطيل و پنج شنبه بسته بودن اكثر درب هاي ماشين رو در ساعات

دارند) و باعث اتلاف انرژي و وقت در خروج از درب كلانتري و همچنين ترافيك در بلوار كلانتري مي شود.
ترافيك زياد درب كلانتري در شروع ساعت اداري (نزديك 8 صبح)24
به جاي ساخت مجسمه به فكر نوسازي اتوبوس هاي دانشگاه باشيد25
اتوبوس ها به شدت وضعشون خوب نيست (ايا خود مديران دانشگاه حاضرند از اين اتوبوس ها براي رفت و آمد استفاده كنند؟ )26

27
آيا لازمه چند ده ميليارد هزينه براي مجسمه اي كه هيچ دردي از ما دوا نمي كنه بشه. تازه  با وجود اين همه مشكلات ترافيكي و نقص در اتوبوس ها و...

مشكلات آموزشي به كنار
عدم رسيدگي مناسب به كيفيت رفاهي دانشكده ها28
هزينه هاي بدون اولويت براي دوچرخه سواري، در حالي كه خيابان ها و پياده روهاي دانشگاه احتياج به تعمير دارند ودر اولويت اند.29
نبود ايستگاه تا نزديكي مسجد حضرت زهرا30
عدم وجود فضاي پاركينگ مناسب در دانشكده مهندسي31
قراضه بودن اتوبوس ها32

33
اتوبوس ها كم و كهنه مي باشند.

( 3 برابر معمولاً ) تعداد اتوبوس هاي سرويس بانوان از آقايان در اكثر اوقات بيشتر است.
آلودگي بيش از حد اتوبوس ها به دليل فرسوده بودن.34

35

سلام. وقتتون بخير.
واقعا جاي خوشحالي داره كه علي رغم عدم شفافيت هاي گذشته و عدم مشاركت دادن دانشجويان در طرح هاي مربوط به دانشگاه، دانشگاه داره به سمت 
شفاف سازي و نظرسنجي قبل از اجراي طرح ها ميره و كاش بتونيد در مورد طرح هاي ديگه خصوصا طرح مجمسه كه از طرفي شاهد ساخت اون داخل 

دانشگاه هستيم و از طرفي شاهد تكذيب اون از طرف مسئولين دانشگاه و هيچ شفاف سازي از جانب دانشگاه انجام نميشه، صداي دانشجويان رو به مسئولين 
دانشگاه بگيد.

و در مورد نواقص نظرسنجي، ميشد بجاي حمل و نقل عمومي از درب شمالي تا ميدون علوم و به صورت مجزا اشاره به عدم وجود ايستگاه در نزديكي 
درب پيروزي، گزينه حمل و نقل خطي مثل طرحي كه توي طرح جامع دانشگاه اومده و از درب شمالي شروع شده و بعد از گذشتن از ميدون علوم و 

مسجد حضرت زهرا (س) تا درب پيروزي ادامه پيدا ميكنه اشاره مي كرديد كه اينجوري قدمي در اجراي طرح هاي بلندمدت دانشگاه هم بر مي داريد و 
طرح هاتون مطابق با اسناد و طرح هاي بالادستي ميشه.

ضمنا همينطور كه در سال هاي گذشته بعد از احداث مسير دوچرخه و جايگاه هاي دوچرخه و عدم استفاده از اونا احتمالا فهميديد كه بحث استفاده از 
دوچرخه و مسير دوچرخه در اولويت  هاي خيلي پايين دانشجويان قرار داره و نوسازي و بهسازي حمل و نقل عمومي خيلي مهم تره.ضمنا در مورد دوچرخه 
سواري بانوان، دانشگاه براي جمعيت آقايون دانشگاه نتونسته امكانات و زيرساختها رو تامين كنه، چي برسه به اينكه بخواد جمعيت خانم ها هم اضافه بشه. 

در مورد مختلط شدن اتوبوس ها هم ميدونيد كه تعداد خانم ها خيلي بيشتر از آقايونه و اينجوري هيچ وقت آقايون نميتونن سوار اتوبوس بشن.
از بيان طرح تخفيف براي حمل و نقل شهري هم تشكر ويژه دارم.

و در آخر خوبه در گروه هاي صنفي دانشگاه هم حضور داشته باشيد تا از نزديك ببيشتر با اولويت هاي دانشجويان آشنا بشيد و فكر ميكنم، حرف شوراي 
صنفي، حرف دانشجوهاست چون با راي دانشجويان انتخاب شدند و ارتباط با اونا ميتونه مفيد واقع بشه. خيلي ممنون.

36
فرسودگي اتوبوس هاي داخل دانشگاه .1

2. ايجاد آلودگي فراوان توسط اتوبوس هاي داخل دانشگاه
كم بودن تعداد اتوبوس ها براي آقايان .3

فاصله زياد پرديس 7 تا ايستگاه اتوبوس37
بسته بودن دربهاي باهنر واقعا خيلي نامناسب هست و براي كلاس ها و كار هاي پژوهشي مسير به شدت افزايش پيدا ميكنه38
تاكيد بر عدم اجازه دوچرخه سواري خانم ها با توجه به طرح جامع سبز دانشگاه و حقوق ساده انساني در قرن 3921
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40

سلام يكي از مواردي كه لازم به مطرح كردنش هست مسير پياده روي هست كه از سمت خوابگاه هاي پرديس تا دانشكده دامپزشكي ساختن، اما متاسفانه 
بدليل درختاي زيادي كه تو اين مسير هست اصلا امكان استفاده نداره خصوصا از روبروي سوله كشاورزي تا دانشكده دامپزشكي،و متاسفانه با اين هزينه 

گزافي كه براي ساخت اين مسير پياده رو شده اما اصلا استاندارد نيست و همه بچه ها از تو خيابون ميرن و ميان اما حالا كه اين مسيرو ساختن لطفا اون 
درختارو يكاريش كنين تا مسيرش قابل استفاده بشه.

مساله بعدي كم بودن پاركينگ براي خوابگاه هاست كه شديدا به چشم مياد و متاسفانه نگهبانان بي خرد و لجبازي كه با اذيت كردن بچه ها و اجازه ندادن 
در استفاده از پاركينگ خوابگاه فجر باعث ترافيك شديد در بخش جلويي خوابگاه هاي فجر ميشن. و در آخر اين يكطرفه كردن مسير اتوبوسام گند زد به 

سيستم حمل و نقل عمومي دانشگاه و واقعا اين طرح افتضاح بود.
باز بودن درب خوابگاه پرديس 7  و ورود و خروج مكرر ماشين و افراد غيردانشجو در محيط خوابگاه ها41

42
يك مشكل بزرگ عدم اطلاع رساني دقيق تغييرات، در مسير و زمان حركت اتوبوس ها مي باشد . هر روز كه تغييري بوجود مي آيد بدون اطلاع رساني 

دقيق به دانشجويان فقط يك برگه روي ايستگاه نصب ميشود كاش حداقل يك اپليكيشن حركت آنلاين اتوبوس ها دردسترس بود تا هم زمان انتظار 
مشخص شود و هم جهت حركت اتوبوس ها ، با تشكر فراوان از شما

وسيع نبودن پاركينگ هاي دانشكده مهندسي و چسبيدن خودروها كنار هم و ايجاد آسيب احتمالي به يكديگر43

44

اتوبوس هاي دانشگاه و مسئولين مربوطه اهميتي براي نقل و انتقال و جابجايي دانشجو قائل نيستند و با تاخير 15 دقيقه اي نسبت به تايم شروع كلاس ها 
مانند8:15 و 9:15 دقيقه, باعث عصباني شدن دانشجو ميشوند و نظم ورود و خروج كلاس ها نيز متعاقبا بهم ميريزد!!!!

من به عنوان دانشجو بارها با مسئول خط و مديريت مربوطه صحبت كرده ام اما هيچ فايده اي نداشته و اينكه اتوبوس هاي خط اخر دانشجو را نرسيده به 
ايستگاه و در وسط خيابان منتهي به ايستگاه پياده مينمايند كه خطر برخورد با ساير وسائط نقليه نيز پيش ميايد!! براي خود من نيز يكبار اين اتفاق رخ داده 

است!
پيگيري كامل را از شما مسئول مربوطه خواهانم.

45
بهترين راه، يك نظر سنجي از دانشجويان براي اعطاي تسهيلات يا كمك هزينه خريد دوچرخه در صورت تمايل جدي ايشان به استفاده از دوچرخه در 

سطح پرديس به جاي استفاده از خودرو شخصي است

46
موردي كه من خيلي باهاش مواجه شدم، بعضي ماشينها با سرعت غيرمجاز در دانشگاه رانندگي ميكنن و اين براي مكاني مثل دانشگاه كه دانشجوهاي پياده 

هر روز مسيرهاي مختلفي رو پياده ميرن خطرناك هست.
قرار داشتن پاركينگ عمومي دور بزرگ ترين دانشكده  يعني مهندسي47

48
اتوبوس ها خيلي شلوغ اند و دير مي آيند ، ترافيك صبح ها آزار دهنده است بيرون از دانشگاه هم جلوي درب كلانتري فاصله ايستگاه اتوبوس آنطرف 

خيابان تا پل زيرگذر زياد است و وقتي از اتوبوس پياده ميشويم و مي خواهيم به زير گذر برويم سرعت اتومبيل ها زياد و بسيار خطرناك است .

اينكه نميشه با يك ژتون براي سلف از همه سلف ها استفاده كرد و مخصوص همان سلف است49

50
تغيير مسير اتوبوس ها كه باعث نبود اتوبوس يا ون براي امثال من كه تو دانشكده ادبيات درس مي خونن و سمت راست جاده قرار مي گيرند واقعا سخت 

شده
ورود افراد نامربوط به دانشگاه بيشترين ترافيك را ايجاد ميكنند و همچنين امكانات دانشگاه را درگير مي كنند .51
عرض كم مسير دوچرخه سواري52

53

در ساعات اوليه روز تعداد ماشين هاي ورودي رضوي نسبتا زياد است در حالي كه تعداد ماشين هايي كه خارج مي شوند انگشت شمارند اگر در اين 
ساعات خيابان روبروي درب رضوي يك طرفه شوند ازدحام دم در كمتر مي شود. 

بنده يكي از مسولين كانون تاك دانشگاه ( با هدف تسهيل شرايط براي نابينايان ) هستم و واقعا از وجود گزينه اي براي اين دوستان خوشحال شدم. وضعيت 
تردد و امور و مرور براي دانشجويان نابينا واقعا مناسب نيست و اميدوارم تدبير مناسبي در اين جهت صورت گيرد. با تشكر

تعويض اتوبوس ها و ون هاي فرسوده دانشگاه54
اينكه با وجود اينكه درب پيروزي باز شده ولي اصلااا مناسب نيست و اينكه كلي معطلي داره !55
سرعت زياد خودروها كه متاسفانه منجر به كشته شدن(له شدن)حيوانات ميشود.56
ممنوعيت دوچرخه سواري بانوان درسطح دانشگاه57
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58
زمان بندي نامناسب اتوبوسها بعنوان مثال ممكن است يا با فاصله زماني كم بيايد يا گاهي خيلي دير برسند

دوم اينكه در برخي از زمانها بويژه ساعت 5 و نيم اتوبوسهاي دخترانه گنجايش ندارند و باعث معطل شدن و يا خطرداشتن براي دانشجويان هستند

نبود اتوبوس از مسير در كلانتري به سمت دانشكده ادبيات59
دور بودن پاركينگ ها از دانشكده ها مخصوصا علوم اداري و الهيات60

61
گروه تلگرامي چندهزار نفره مخصوص مطالبه دوچرخه سواري بانوان يك شبه غيب شد... مطالبه مي كنيم،  درحالي پاسخ مي دادم كه اميد چنداني نداشتم...

جدي نمي گيرن؛ اعتراض مي كنيم توجه نمي كنن... و بعد مجبور ميشيم بيخيال بشيم... و همين پروسه، يعني نااميدي. كورسوي اميدي دارم به همين گزينه پر 
كردناي هميشگي!... ياعلي :)

62
همين مورد اخر خيلي از خودروهاي شخصي كه نه دانشجو و نه چيزي از دانشگاه به عنوان يك مسير به اصطلاح راه مخفي استفاده ميكنن كه اگه همون 

ورودي كارتاي عبوري مثل دانشجويي كارمندي و...با دقت بيشتري چك شه
سرعت گيرهاي بسيار بد در سطح دانشگاه63
بستن زود هنگام در باهنر(دانشكده رياضي)64

65

مسير فرعي منتهي به ترياي دانشكده علوم تربيتي و روانشناسي جزو مسيرهاي ترافيكي و محل عبور دانشگاه محسوب نشده و لذا هيچ تمهيداتي برايش در 
نظر گرفته نميشود. گاهي ماشين ها با پارك نادرست مسير عبور ماشين هاي ديگر را براي ساعت ها مي بندند، گاهي با قرار دادن گلدان هاي بتوني امكان 
پارك براي خودروهاي دانشجويان را سلب ميكنند و گاهي ماشين هاي حمل مواد غذايي براي مدت طولاني در مسير توقف ميكنند. عرض مسير هم كم 

است و رو به رويش در بلوار اصلي بلوكه چيده شده و امكان دور زدن را از بين ميبرد و موجب ايجاد ترافيك در جلوي راهبند دانشكده علوم تربيتي ميشود. 
راهبند دانشكده علوم تربيتي خود معضل ديگريست. به نظرم راهبند بايد داخل تر قرار بگيرد، فضايي به ماشين هاي پارك موقت مثل آژانس ها تعلق بگيرد و 

با پارك ماشين ها در نزديكي حاشيه خيابان منتهي به در رضوي به شدت برخورد شود.
عرض در ورود و خروج باهنر هم اگر امكان دارد بيشتر شود بهتر است. راهبند سمت دانشكده هاي علوم اداري نيز برداشته شود يا به دانشجويان نيز كارت 

عبور تعلق بگيرد تا از فضاي خالي جلوي اين دانشكده ها بتوان استفاده كرد. اگر بلوار حدفاصل در شمالي تا ميدان علوم قابل استفاده براي خودروها و 
اتوبوس ها شود هم ميتوان راهبند سمت در باهنر را بست و مسير دانشكده ها را از سمت در شمالي باز كرد و هم مشكل دانشجويان پياده و مسير طولاني در 

شمالي تا ميدان علوم حل ميشود و هم مشكل ترافيكهاي در باهنر. با تشكر

66
ممكنه سوالات مربوط به پرديس هفت به دليل قرار گرفتن در حجم زياد دانشجويان ناديده گرفته بشه

ولي لطفا فكري به حال ما پرديس هفتيا بكنيد
جديد نيست. تاكيده. دوچرخه سواري خانم هارو مجاز كنيد67

68
وقتي ما ميدون علوم سوار ميشيم فجر ايستگاه آخره يا بايد ده دقيقه معطل اتوبوس بود يا پياده رفت تا دانشكده ادبيات و  آخرين ايستگاه بودن خوابگاه فجر.

ك اكثر اوقات دير رسيدن ب كلاس رو ب همراه داره دانشجويان خارجي و دانشكده منابع.

69

به نظر ايجاد كردن مشوق براي استفاده نكردن از وسيله شخصي به شدت موثر است(به خصوص تخفيف ويژه دانشجويان در حمل و نقل شهري و نامناسب 
بودن ايستگاه هاي اتوبوس (براي استفاده در زمستان) باعث شده اند كه مدام از وسيله شخصي براي تردد استفاده كنم درصورتي كه بسيار تمايل به استفاده از 

وسايل تردد عمومي و اندكي پياده روي روزانه دارم. 
با تشكر از شما جهت تهيه اين پرسشنامه

70
ممنوعيت ورود همراهيان دانشجويان به پرديس دانشگاه و ممنوعيت ورود و حساسيت نگهبانان از ورود دانشجويان دانشكده هاي ديگر به دانشكده اي بجز 

دانشكده خودشان... عدم اجازه ورود به دانشجويان فارغ التحصيل شده ي دانشگاه و... بسته بودن درب باهنر بنظر مهم ترين مشكل ترافيكي است! بايد 
محدوده ساعت باز بودن ان نيز افزايش يابد و مثل درب كلانتري در روزهاي تعطيل هم باز باشد

رفتار نامناسب رانندگان اتوبوس با دانشجوها و نداشتن صبر براي سوار شدن همه ي كساني كه در نزديكي اتوبوس هستند.71
مجموعه پياده روي هاي زياد  و غير بهينه و غير لذت بخش در دانشگاه. به خصوص در شب ها كه ظلمات مطلق مي باشد.72

73
نبود نقشه ي راهنماي جامع براي تمام نقاط دانشگاه-نبود راهنماي شرح امكانات دانشگاه-نبود سالن مطالعه  در فضاي بيرون(فضاي سبز)-كمبود بسيار شديد 
آلاچيق و ميز و نيمكت در فضاي سبز-بافت رهاشده و ساختمان سازي غير فعال در نزديكي محل كتابخانه ي مركزي-كمبود فروشگاه  هاي رفاهي در سطح 

دانشگاه
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باز كردن يك در كوچك براي ورود مستقيم به دانشكده علوم اداري74
خاموش بودن وسايل روشنايي بعضي مسيرهاي دانشگاه درشب75
در شب عدم توجه به ورود افراد دانشگاهي و غير آن ها76

77
برخورد بد رانندگان اتوبوس هاي دانشگاه

قديمي بودت اتوبوس ها

78
گيج كننده بودن مسيرها

مثلا پاركينگ دانشكده مهندسي افراد ناوارد راه خروج را پيدا نميكنند

79
وقت زيادي در ورودي هاي دانشگاه براي نشان دادن كارت به نگهبان صرف ميشود و ترافيك  ) نبود سيستم مناسب براي تشخيص خودرو غير دانشگاهيان

ايجاد ميكند.گاهي نگهبان به دليل ترافيك ، بيخيال ميشود كه اين هم غلط است)

80
متاسفانه در ابتداي ترم جاري شاهد زورگيري در محيط پرديس در نزديكي كارگاه هاي دانشكده مهندسي بوديم، خواهشمند است نسبت به جلوگيري از 

ورود خودروها و افراد غير مرتبط با محيط دانشگاهي تصميمات و دستورات مقتضي به اداره حفاظت فيزيكي ابلاغ گردد.
باتشكر

ميشود زمان انتظار اتوبوس ها نصف شود و اتوبوس خانم ها و آقايان جدا نباشد81
عدم وجود آب سردكن در مسيرهاي پياده روي82

83

پيشنهاد:
1- بازگشايي دربي بعد از پل ميدان پارك به اين جهت كه ماشين هايي كه از بزرگراه آزادي ميان، لازم نباشه داخل ميدان پارك بشوند و ترافيك ايجاد 

كنند.(البته بايد ملاحظات ترافيكي رعايت شود و دوباره ترافيك به ميدان درب كلانتري كشيده نشود و راهكاري وجود دارد كه البته بايد كمي خيابان هاي 
دانشگاه را عوض كرد) يا حتي بستن درب فعلي كلانتري و احداث دربي بالاتر كه اين هدف هم برآورده بشود و بار ترافيكي ميدان آزادي كاهش يابد
2- استفاده از درب خوابگاه دانشگاه پزشكي(درب انتهاي باهنر) و احداث مسيري به داخل دانشگاه فردوسي (و اتصال به خيابان همجوار با پژوهشكده 

هواخورشيد)براي دانشكده هاي علوم ورزشي و دامپزشكي و ادبيات و كاهش بار ترافيكي درب باهنر
(همون طور كه پزشكي ها از درب ما استفاده ميكنن ، ما نيز از اين استفاده كنيم)

لازم بود ميتونيم بيشتر در موردش صحبت كنيم و نقشه هاي پيشنهادي رو به اشتراك بذاريم

نبودن راهنماي درست از مكان هاي دانشگاه. ابتداي ورودي ها ميشه راهنماي كلي نصب بشه.84
روشنايي خيابان ها در شب بسيار مهم است چرا كه امكان تصادف با دوستان خوابگاهي در شب زياد است.85
تعداد اتوبوس هاي مخصوص بانوان بسيار بيشتر از آقايان است86
سرمايه گذاري بيشتر بر روي استفاده از سامانه هاي دوچرخه سواري داخل دانشگاه و سپردن كليد چرخ ها به نگهباني ها87
بيشتر و بيشتر از همه نبود ايستگاه اتوبوس براي خوابگاه پرديس 3 و علوم تربيتي88
نبودن وسيله حمل ونقل از درب شمالي تا ميدان علوم89
ترافيك وحشتناك جلوي در باهنر بخاطر اتوبوسهاي علوم پزشكيه، امكانش باشه براي اونها مسير ديگه اي درنظر گرفته شه90
نبود پاركينگ مخصوص دانشجويان در نزديك دانشكده علوم اداري و اقتصاد91

92
اگر مانند اتوبوس هاي شهرداري خانم ها و آقايان در يك اتوبوس ولي در مكان هاي متفاوت از  درباره مورد 33 (جدا بودن اتوبوس خانم ها و آقايان)

اتوبوس حضور داشته باشند موجب جلوگيري از هدر رفت زمان دانشجويان مي شود...لطفا پيگيري كنيد خيلي ممنون
نبود يك ايستگاه اتوبوس جلوي درب سالن رايانه و مطالعه مركزي/93
اتوبوس هاي فرسودهههههه94

95
توقف و خاموش كردن اتوبوس ها وقتي به ايستگاه خوابگاه ها ميرسند.

مسير رفتن به كتابخانه مركزي پياده روي زيادي داره.

96
تغيير مسير اتوبوسها كه باعث شده به شدددت مسيرها و دسترسيهاي سريعتر به دانشكده و سلف از بين بره و تمام وقتمون يا معطل اتوبوس هستيم يا تو 

اتوبوس نشستيم و تقريبا 20 دقيقه طول ميكشه كه به دانشكدمون برسيم و تنها دليلش عجيبتر كردن و پيچيده تر كردن مسير اتوبوس ها هستش .
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97

در بعضي جاها وضعيت اسفالت به علت كنده كاري هايي كه قبلا انجام شده خراب است و خيابان داراي پستي بلندي شده همچنين از درب باهنر تا حدودا 
نزديك دانشكده ي دامپزشكي به علت باريك بودن مسير پارك حاشيه اي ماشين ها به علت فقدان جاي پارك مناسب براي ماشين ها اگر اتوبوسي در 

مسير باشد امكان سبقت وجود ندارد و چون اتوبوس ها با سرعت كم از اين مسير كه تردد عابر پياده كمي دارد ميگذرند اگر يك ماشين پشت اتوبوس قرار 
بگيرد نميتواند عبور كرده و چون بهسوزي اتوبوس ها كم است فقط بايد دود ناشي از انرا تحمل كند با تشكر از شما

رايگان شدن ون ها98
افزايش سرويس حمل و نقل99

دوچرخه سواري خانم ها به هيچ عنوان آزاد نشود و اتوبوس ها مختلط نشوند100
انتظار بيش از حد براي اتوبوس هاي داخل دانشگاه و مشخص نبودن زمان تردد اتوبوس ها.101

102
دوچرخه سواري بانوان در دانشگاه حتي اگر مفيد هم باشد كه نيست و برعكس به علت نوع پوشش نامناسب موجب حواس پرتي آقايان ميشود ... شرعا 

اشكال دارد وبدين شكل طبق استفتاء رهبري حرام است. وضعيت حجاب در دانشگاه و بي بند و باري و عدم وجود هيچ نظارتي براي دانشگاهي كه انتظار 
ترقي و پيشرفت علمي از دانشجويان دارد فاجعه و مايه تاسف است.



دغدغه هاي دانشجويان تحصيلات تكميلي و فارغ التحصيلان#
عدم برف روبي مناسب در روزهاي سرد و يخ زدگي  معابر، عدم وجود سرويس حمل و نقل به كتاب خوانه ي مركزي و مراكز ورزشي1

2
نبود ايستگاه اتوبوس براي دانشكده معماري ك دانشجويان آن بيشتر از ساير دانشكده ها در دانشكده حضور دارند و غالبا وسايل زياد و سنگين به همراه 

دارند ك آن ها را مجبور به استفاده از اتومبيل ميكند...
اسفالت نبودن پاركينگ كتابخانه مركزي كه تردد زيادي دارد و گرد و خاك زيادي در محيط اطراف ايجاد ميكند...

بسته بودن درب باهنر خيلييي بده ما كه خونه مون وكيل آباد بايد بريم كلانتري دور بزنيم3
بستن درب باهنر ساعت 15 و روز هاي تعطيل و بستن درب پيروزي4

5
جامعه با توسعه و ترويج فرهنگ دوچرخه سواري حل ميشود بويژه براي  (... نيمي از مشكلات (آلودگي هوا، بيماري هاي جسمي و روحي، اقتصادي و

بانوان محترم.
زود بسته شدن درب پروزي6

7
يك وقتايي ساعت 8 هست ودانشجوها كلاس دارن ولي  مدت طولاني هم جلوي خوابگاه پرديس توقف ميكنن. اتوبوسها بعضي وقتها خيلي آهسته ميرن.

هنوز جلوي درب خوابگاه اتوبوس وايساده
وضعيت نامناسب اكثر سرعت گيرهاي دانشگاه و شكل نامناسب هندسي ميدان ها8

9

يك موضوع خيلي مهم كه محدود به اين مورد هم نيست، عدم وجود برنامه اي در راستاي هويت بخشي دانشگاه به دانشجويان است كه نقش هويت بصري 
در اين امر بسيار پراهميت است. براي مثال وقتي وارد موزه دانشگاه مي شويم، هويت بصري يكپارچه اي را مشاهده مي كنيم كه باعث مي شود تا بيش از پيش 

به هويت دانشگاه افتخار كنيم. بنده به عنوان يك دانشجو از دانشگاه انتظار دارم كه در بحث حمل و نقل نيز به اين مهم توجه شود. هميشه برايم اين سوال 
مطرح بود كه چرا اتوبوس هاي دانشگاه تا اين حد فرسوده هستند و تاسف بارتر اينكه، حتي در قياس با اتوبوس هاي دانشگاه علوم پزشكي نيز بسيار ضعيف تر 

هستند، اتوبوس هايي فرسوده، غيريكپارچه و بدون كوچك ترين اثري از المان هاي دانشگاه فردوسي مشهد. 
پيشنهاد بنده اين است كه اگر دانشگاه توان نوسازي ناوگان خود را ندارد، حداقل با در اختيار گرفتن نسل جديدي از اتوبوس ها، آن ها را با المان هاي با 
محوريت فردوسي، طراحي كند. نكته ديگر، ايستگاه هاي اتوبوس است كه به نظر بنده شكل بدي به محيط دانشگاه داده و بدون كمترين ذوق هنري اي 

ايجاد شده است. بازطراحي و ساخت مجدد اين ايستگاه ها به نحوي كه اولا پوشش لازم در برابر شرايط جوي و همچنين زيبايي و نورپردازي مناسب و در 
شان دانشگاه بزرگ فردوسي را داشته باشد، امري لازم به نظر مي رسد. در مجموع تصور مي كنم كه فراهم سازي چنين بسترهايي، كم هزينه اما بسيار اثربخش 

خواهد بود. اميد است برنامه اي جدي در راستاي تغيير و تحول اين حوزه در پيش باشد. با احترام.

نبود تاكسي خطي درون پرديس10

11
قبلا هم در روزهاي پنجشنبه در باهنر بسته بود زود بسته شدن در باهنر در اين ايام.

باتوجه به اينكه دانشكده مهندسي، بزرگترين دانشكده دانشگاه است و كنار در باهنر است اگر دانشجويي بخواهد در زمان بسته بودن در باهنر تردد داشته 
باشد يك ساعت از وقتش تلف ميشود

خير مجسمه فردوسي به جاي هزينه كلان در ساخت آن، كمك هاي مالي خود را به سمت بهبود حمل و نقل و ترابري دانشگاه سوق دهد.12
نبود پاركينگ براي دانشجويان برخي دانشكده ها از جمله دانشكده علوم اداري13
مسير دسترسي به دانشكده هاي شمالي مانند علوم اداري و رياضي محدوديت تردد دارد و پيشنهاد ميشود آزاد شود.14

15
اگر اتوبوسي با ماشين كسي تصادف كند و مقصر باشد نه راننده اتوبوس  نبودن مكان براي پارك ماشين در نزديك دانشكده حقوق براي دانشجويان.

پاسخگو است نه شركتش.

16

از مهمترين هايي كه گفته شد همين تردد غير دانشگاهيان هست
و اينكه خيلي زياد ما بي قانوني در سطح پرديس ميبينيم

دوبله و سوبله پارك كردن!
حمل و نقل عمومي از رضوي تا سالن ورزشي 22 بهمن اصلا نداريم!!!

اگر اين رو داشته باشيم، استفاده من از ماشين خيلي كم ميشه
كلا از درب رضوي به هيچ جا وسيله عمومي نيست!

پاركينگ كم براي مهندسي17

نظرسنجي ترافيكي دانشگاه سبز
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18
به عنوان تشريح مشكل باز نبودن درب هاي باهنر در روزهاي پنج شنبه و جمعه، اين كار باعث افزايش زمان رسيدن به مقصد در حدود 20 الي 30 دقيقه 
بازاي هر شخص (بخصوص دانشجويان دانشكده مهندسي) مي شود. بهتر است حداقل يكي از دو درب خيابان باهنر(درب دانشكده مهندسي و يا درب 

باتشكر. دانشكده رياضي) در اين ايام بازگشايي شوند.
درب پيروزي كه تازه و به صورت موقت باز شده بود، خيلي عالي بود و ترافيكو كم كرده بود19

عدم اجازه تردد خودروها از درب باهنر به دانشكده علوم اداري.صرفا خودروهاي داراي مجوز ميتوانند تا نزديكي دانشكده علوم اداري بروند.20

21
شايد تفكر دريافت هزينه براي ورود به پرديس دانشگاهي تفكري بسيار زشت براي مجموعه دانشگاهي با توجه به شيوه هايي كه در كشورهاي ديگر با اين 

قضيه برخورد ميشود باشد.

22

عدم آموزش مناسب نگهبانان براي رفع مشكلات ترافيكي
برخورد بد نگهبانان با افراد

لزوم كنترل مكانيزه بجاي استفاده از افراد
احترام قايل شدن براي دانشجويان

احداث پاركينگ هاي مسقف بيشتر
احداث مسيرهاي دسترسي بيشتر و مناسب تر

23
عدم وجود پاركينگ مناسب در دانشكده مهندسي و نبود دوربين نظارتي جهت ثبت تصادفات ناشي از كمبود پاركينگ. لطفا يا پاركينگ ها را مكانيزه 

نماييد و يا تعدادي دوربين نظارتي در پاركينگها نصب نماييد.

24
نبود قانون يكسان در مورد تاكسي ون هاي داخل دانشگاه و عدم تبعيت رانندگان اين  ون ها از قوانيني كه وضع ميشود و هر طور كه دوست دارند مي آيند و 

ميروند و مسافر سوار ميكنند

لطفا تابلوهاي بيشتري براي راهنمايي ساختمان هاي مختلف دانشگاه نصب گردد، چون دانشجويان هميشه در حال آدرس پرسيدن از يكديگر هستند.25

26

زمان انتظار طولاني براي اتوبوسها و يك طرفه بودن مسير و مهم تر از آن ، مسير معين شده براي حركت سرويس داخل دانشگاه، بشدت نيازمند بررسي و 
رفع اشكال است.

بسياري از اماكن مهم مانند آزمايشگاه مركزي، كتابخانه مركزي ، مسجد حضرت زهرا و پژوهشكده هواخورشيد هيچ جايگاهي به آنها داده نشده ! به لحاظ 
قرار داده شدن در مسير سرويس رساني و خصوصا نبود ايستگاه اتوبوس براي آنها...

شايد بتوان فاصله ي زياد ايستگاهها را با حلم تحمل كرد ولي نبود مسير سرويس براي اماكن فوق بشدت جاي تعجب و البته بررسي مسيولين را ميطلبد. تشكر

27

مدت 8 سال است در دانشگاه فردوسي دانشجو هستم و تمام مشكلات ذكر شده را به طور ملموس ديده ام. مشكل ديگر هم عدم احترام و توجه رانندگان 
محترم به دانشجوست، متاسفانه اگر در فاصله چند قدمي اتوبوس باشيم يا قصد رفتن به آن طرف خيابان را داشته باشيم علي رغم اينكه راننده شاهد حركت 

و گاهي دويدن ما به سمت اتوبوس است حركت ميكند و حتي چند ثانيه براي ما توقف نميكند. اين وضعيت در زمستان با هواي سرد و تكليف اتوبوسي كه 
مشخص نيست چند دقيقه بعد ميرسد و اصلا جا براي سوار شدن دارد يا نه بدتر مي شود.

دور بودن پاركينگ عمومي از دانشكده علوم اداري و اقتصادي و تاريكي بسيار زياد اين مسير پس از تاريكي هوا28

29
سلام و احترام. ميدان ورودي درب شرقي بزرگ و نزديك درب قرار دارد براي همين صبح ها ترافيك زياد است.

2. پاركينگ پشت دانشكده الهيات خاكي و خراب است. در ايام باراني گل و لاي فراوان . آسفالت نميشه و هزينه داره حداقل شن ريزي كنيد. ممنون و 
متشكر از لطف شما.

در ساعت اخر روز و شب كه هوا تاريك ميشه مسيرها روشنايي كافي رو ندارن30

31
با اينكه تردد خودرو غيراساتيد و دانشجويان و كارمندان بدون مشكل در محدوده دانشكده هاي علوم رياضي، علوم اداري و اقتصادي و سازمان مركزي و... 

ممنوع است اما به كرات رويت مي شود كه بسته به نوع مدل ماشين دانشجويان امكان تردد در محدوده هاي ذكر شده با ماشين خود دارند. بي نظمي و 
پارك نامناسب ساختمان اداري دانشگاه علوم پزشكي (داروسازي سابق) كه در قالب هيچ توصيفي نمي گنجد.

افزايش تعرفه هاي سرويس هاي ون32
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عدم روشنايي مناسب در شب در پشت دانشكده ادبيات (مسجد حضرت زهرا)33

34
سلام . همه ي رسيدگي ها و نظرات مفيد بود ولي در بعد قوانين دانشگاهي براي ترافيك هم مشكلاتي هست من جمله نبود تسهيلاتي براي بانوان محترم 

باردار يا افراد واجد شرايط پزشكي كه دائم العمر نيست. مخصوصا براي مسير كتابخانه و نيز سازمان مركزي تا ميدان علوم همين طور مسيردانشكده ي علوم 
با احترام و تشكر از دست اندركاران دانشگاه بلند قامت فردوسي. تربيتي و روانشناسي تا ايستگاه اتوبوس.

35
دانشجويان آن خانم هستند بسيار عجيب و خنده دار است! با حل اين مشكل فشار زيادي  %70 به نظر من ممنوع بودن استفاده از دوچرخه براي دانشگاهي كه

از سيستم حمل و نقل دانشگاه برداشته ميشود

36
فرسودگي اتوبوس ها و نداشتن سيستم سرد و گرم در داخل اتوبوس ها، برخورد نامناسب برخي از رانندگان اتوبوس ها با دانشجو در سطح پرديس، 

نامشخص بودن ساعت حركت اتوبوس ها

37
يعني وقتي از درب باهنر و علوم تربيتي مي آييم ايستگاهي در دسترس نيست و پياده روي وقت  ايستگاه هاي دوچرخه مناسب براي غيرخوابگاهي ها نيست.

گير بايد داشته باشيم

38

خوشبختانه حداقل با وجود كرونا متوجه شديم كلي از تابوهاي رايج كشور همه به نخي بند بودند. و بسياري از اين تابوها شكسته شده. مثلا از بسته شدن 
درب حرم ها؛ تا الكل پاشي و ضدعفوني كردن ضريح گرفته؛ تا طبيعي بودن همراه داشتن الكل در پروازها.

لطفا خواهشا؛ اجازه دوچرخه سواري به بانوان هم در محيط پرديس داده شود؛ تا هم هزينه ايستگاه هاي دوچرخه پرديس حيف و ميل نشود؛ هم همه 
ممنون بابت توجه. دانشجويان بتوانند به خوبي از اين امكانات استفاده كنند.

39

از زماني كه اتوبوس ها يك طرفه شده اند من و بقيه دانشجوياني كه از درب شرقي و پياده وارد دانشگاه مي شويم خيلي با مشكل روبرو هستيم چون مسير 
اتوبوس جديد از درب شرقي كه بسمت ميدان علوم مي رود و در انجا گاهي چند دقيقه استراحت مي كند خيلي معطل ميشوم تا اينكه حركت كند و به 

سمت دانشكده علوم تربيتي برود. تازه بعد از پياده شدن از ايستگاه حدود 10 دقيقه تا 15 دقيقه تا دانشكده بايد پياده روي كنيم كه جمعا نيم ساعت بيشتر ما 
از در شرقي تا دانشكده وقتمان تلف مي شود. در حالي كه مسير هاي قبلي اتوبوس كلا 15 دقيقه بيشتر از در شرقي تا دانشكده طول نمي كشيد. خواهشا 

ممنون مسيرهاي قبل را دوباره بزارين.

40

سوالات بصورت دو پهلو طرح شده و منظور پرسشگر را بخوبي منتقل نميكند و حتي برخي سوالات برداشت عكس هم ميشود.
لازم است سوالات فني تر طرح شوند و بعد نظر سنجي صورت بگيرد؟؟؟

ضمن اين كه سوال من و بسياري از دانشجويان اين است كه مالكيت دوچرخه هاي عمومي(زرد رنگ) بر عهده كيست و مسئول اين موارد چه ارگان يا 
شخص است و شرايط بازگرداني و دادن امانت را به وضوح شرح داده و براي دانشجويان روشن شود.و تكليف دوچرخه هاي پارك شده در پاركينگ ها 
كه در حال پوسيدن و از بين رفتن هستند را مشخص كنيد تا حداقل اين مال بيت المال نابود نشود و جا براي پارك دوچرخه هاي شخصي فراهم شود. لطفا 

به جد موارد فوق تا حصول نتيجه و اعلام عمومي پيگيري شوند.(در اين مورد بشخصه مايل به همكاري هستم) با تشكر

عدم دسترسي به اتوبوس در شب41

42
استفاده از خودرو شخصي براي دانشجويان تحصيلات تكميلي كه همراه خود لپ تاپ، وسايل ازمايشگاه براي رساله ، وسايل باشگاه ورزشي تغذيه و ....كه 

از صبح ميان تا شب نياز دارند از خود را حمل مي كنند نياز هست
نيامدن ون ها از ميدان علوم به مهندسي بعد از ساعت 436

44
بنظرم همه تصميمات در راستاي سهولت وكاهش ترافيك براي استفاده كنندگان از خودروهاي شخصي است وكمتر به بهبود حمل ونقل عمومي،كاهش 

زمان سفر ، تعداد سرويس بيشتر و افزايش ساعت سرويس دهي تا نيم ساعت بعد از اخرين ساعت كلاسها يعني ساعت20 ميباشد . و هيچگونه تشويق يا 
سهولتي در اين خصوص انجام نميگيرد.

زمان توقف اجباري اتوبوسها بين مسير و در مقابل درب خوابگاههاي خواهران45
نبودن جاي پارك كافي در پاركينگ هاي دانشكده مهندسي و مسقف نبودن پاركينگ هاي مورد استفاده دانشجويان46

47
با توجه به طولاني بودن مسيرهاي پياده روي داخل دانشگاه، پيشنهاد مي شود يكسري شيرهاي آب جهت شستشوي دست و صورت و همچنين به منظور 

آشاميدن، در مسيرهاي پياده روي تعبيه گردد.
عدم نظارت كافي بر فعاليت ون ها و نبود ون كافي كه منجر به سوار شدن تعداد زيادي مسافر در يك ون شده و بسيار خطرناك است48
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49

با سپاس
طراحي تردد ماشين  محور به جاي پياده محور عليرغم برخورداري از فضاي مناسب دروني و دسترسي به شبكه ي حمل و نقل بيروني، مشكل اصلي است. 

مع الوصف حتي با پذيرش چنين امري، تبعيض در استفاده از برخي مسيرها مانند حدفاصل درب شمالي تا ميدان علوم و درب باهنر تا دانشكده علوم اداري 
ناشايست و ضد اصلاحي است كه به حق گفته اند رطب خورده منع رطب چون كند!

اجازه به ورود خودرو و موتورسيكلت هاي شخصي در محوطه پرديس بدون دليل موجه.50
وجود نقص هاي زياد سطح آسفالت - وجود تعداد زيادي سرعت گير -51

52
با سلام بنده در خوابگاه شبانه هستم و مشكل بسته بودن در و نبود سرويس اتوبوس براي خوابگاه شبانه براي ما مشكلات خيلي زيادي داشته در صورتي كه 
اين خوابگاه بيشترين مقدار شهريه را در دانشگاه را ميگيرد ولي از امكانات كمتري اعم از نبود سرويس،نبود آسفالت و بسته بودن دائم در برخوردار است.

پيچيدگي فراوان مسيرهاي خودرو داخل پرديس53

54
خواهشمندم به دليل دسترسي بهتر درب باهنر به ميدان آزادي و ساير نقاط شهر، درب باهنر بجاي درب شرقي، درب اصلي تردد باشد و در روزهاي تعطيل 

فعال باشد.

55
عدم آگاهي دادن و راهنمائي دانشجويان ورودي جديد

و گمراه شدن و حتي نا اميد شدن از ادامه تحصيل،به خاطر نا آشنا بودن به شرايط و قوانين آموزشي.

56
نبود سرويس از درب شمالي تا ميدان علوم و تردد خودروهاي غيردانشگاهيان از بزرگترين مشكلات ميباشد. مسير درب شرقي تا درب باهنر به دوربرگردان 

بلوار وكيل آباد براي خودرو هاي غير دانشگاهي تبديل شده است.

اسفالت نبودن مسير دانشجويان خوابگاهي پرديس 4،5،6،7. به سمت دانشكده علوم ورزشي (حد فاصل پژوهشكده قارچ صنايع غذايي تا چاه اب)57

58
چنانچه اين ممنوعيت وجود نداشته باشد من از خودو شخصي ام بسيار كمتر استفاده  ممنوعيت استفاده از دوچرخه توسط خانم ها يك مشكل جدي است.

ميكنم.
پاركينگ دانشكده مهندسي مملو از خودرو شده است59

60

1)دانشكده علوم تربيتي پاركينگ ندارد
2)روبروي ترياي دانشكده علوم تربيتي ماشين پارك مي شود 

3)روشنايي مسير پشتي دانشكده علوم تربيتي تا درب شرقي بسيار بد و ترسناك است
4)دروبرگردان روبروي پرديس و نزديك دانشكده ادبيات خطرناك است

5)برنامه ي زماني اتوبوس ها به درستي اجرا نمي شود
6)تعادل در تعداد اتوبوس نسبت به افراد پسر و دختر وجود ندارد

61
عدم وجود مكانيزمي براي اطلاع خودروها از تكميل بودن ظرفيت پاركينگ ها باعث دنده عقب گرفتن و دور زدن بي ثمر در داخل و اطراف پاركينگ ها 

مي شود.

62
صبح ها خيلي ورودي باهنر شلوغ و خودش باعث دير رسيدن ميشه،اينكه دانشگاه شده مثل پارك ملت و هركسي مياد و ميره هم به امنيت نداشتن دانشگاه 

خيلي كمك كرده!درسته كه تو خيلي كشوراي دنيا مردم عادي هم اجازه ورود دارن اما در كنارش اين رو هم ميدونن كه اگه مزاحمتي ايجاد كنن مجازات 
خواهد شد نه مثل كشور ما كه هيچ قانوني وجود نداره!مخصوصن براي خانوما!

نبود اطلاع رساني در خصوص استفاده از دوچرخه هاي عمومي، و چگونگي استفاده از آن.63
نامناسب بودن راه هاي مواصلاتي و دور زدن دانشگاه به جاي حركت در مسير مستقيم از ميان دانشگاه64



دغدغه هاي اعضاء هيأت علمي#

1

عدم ممنوعيت ورود اتومبيل دانشجويان؛ 2- عدم سهميه بندي ورود اتومبيل  -1 4 موضوع مهم زير خلاصه نمود: شايد بتوان مشكلات ترافيكي پرديس را در
هاي كاركنان و هيئت علمي (بگونه اي كه هر فرد در ماه چند روز حق تردد با خودرو شخصي در پرديس داشته باشد)؛ 3- عدم وجود سرويس كارآمد و 

منظم حمل و نقل عمومي در داخل پرديس. ضمنا بر عدم ورود اتومبيل غير دانشگاهيان نيز تاكيد ميگردد (پرديس دانشگاه شده محل اتصال ساكنين جنوب 
غربي شهر با بقيه شهر مشهد).

2

12 سال از سرويس هاي داخلي پرديس استفاده كردم، اتوبوس هاي پرديس بايد كاملا ويژه باشند،  بحث كيفيت اتوبوس هاي پرديس خيلي مهمه، من مدت
نو و تميز. دانشگاهي با اين همه دانشجوي بين الملل نبايد صندلي هاي پاره و ناقص داشته باشه. نبايد طوري باشه كه هر اتوبوسي كه شركت واحد بخواد رو 

بفرسته دانشگاه. بايد پروتكل مشخصي داشته باشه. همچنين زمان انتظار خيلي مهمه، كه نبايد بيش از 5 دقيقه باشه تا دانشگاهيان تشويق بشوند كه خودرو 
نياورند.

كيفيت بسيار نامناسب آسفالت و وجود گودالهاي بزرگ در برخي از مسيرهاي دانشگاه مانند آسفالت اطراف ميدان روبروي درب كلانتري3

4

عبور تمامي ترافيك مربوط به دانشكده مهندسي از ميدان باهنر مستقل از درب ورودي، يعني همه افرادي كه از درب شمالي و باهنر و حتي پيروزي وارد 
شده اند براي ورود به پاركينگ مهندسي به ناچار بايد از گلوگاه ميدان مقابل درب باهنر عبور كنند كه در عمل تفكيك ترافيك در درب هاي ورودي را در 

ساعات پيك بسيار كم اثر مي كند.
به نظر با بازطراحي مسير دسترسي به پاركينگ مهندسي و ايجاد فضاي مناسب براي پياده شدن مسافران، رفع محدوديت يك طرفه آن ممكن مي شود كه 
خود ميدان درب باهنر را از مسير افرادي كه از درب پيروزي وارد مي شوند حذف خواهد كرد. شايد تغيير مكان درب باهنر نيز به منتهاي خيابان فشار بر 

روي اين گلوگاه را بيشتر بكاهد.
ورودي كلانتري بسيار بسيار بسيار مهمه5
تعداد كم اتوبوس در ساعات پيك مانند 8 ، 10، 614

7

با سلام و تشكر. اعمال قانون با جديت تمام، عدم اجازه ورود به ماشين هاي گذري و باز نمودن درهاي بيشتر جهت ورود به پرديس و تبليغات وسيع و 
جدي در ارتباط با عدم استفاده از ماشين، حداقل براي اعضايي كه امكان پياده روي را دارند پيشنهاد ميكنم. البته بعضي موارد در بالا قيد شده بود، ولي 
جهت تاكيد بيشتر بيان كردم. هم چنين اگر بتوان در ورودي هاي دانشگاه سرويس هاي برقي براي داخل پرديس در نظر گرفت بسيار عالي خواهد شد. 

اتوبوس هاي موجود شديدا الودگي ايجاد ميكنند.

8
با سلام

فقط به داد اتوبوسها و به ويژه تاكسي هاي ون برسيد بسيار بي نظم هستند به ويژه زمان ظهر يعني از ساعت 12 تا 18 (مخصوصا ون ها - مخصوصا ون ها!!) 
اين تاكسي هاي ون رو منظم كنيد.

9

فضاي پاركينگ اختصاصي هر دانشكده كم بوده و لذا اعضاي هيات علمي جوان بايد خودرو خود را در محل پاركينگ عمومي دانشگاه (مثلاً محوطه  -1
بين دانشكده علوم و دانشكده مهندسي) پارك نمايند. جدا نبودن پاركينگ دانشجويان و اعضاي هيات علمي و تعداد زياد اتومبيل گاهي فضايي براي پارك 

خودروي ايشان باقي نمي گذارد.
2- متأسفانه تعدادي از اتومبيل ها حاشيه خيابان به عنوان مثال خيابان منتهي به كتابخانه مركزي كه در واقع محل مناسب پارك نيست پارك مي گردند و هيچ 

نوع اعمال قانون صورت نميگيرد.
هزينه زياد توسعه زيرساخت ها بدون گرفتن هزينه تردد از صاحبان خودرو10

11

بايد پاركينگ هاي دانشكده ها پولي باشد و تمام افرادي كه پول ميدهند پاركينگ اختصاصي داشته باشند. به عبارت ديگر دانشگاه بايد محل پاركينگ ها 
را در هر ترم يا سالانه بفروشد. البته بايد پاركينگ ها شماره گذاري و ساماندهي شوند. همزمان پارك در مناطق غيرمجاز بايد به شدت جريمه داشته باشد و 

دانشگاه جريمه ها را پيگيري كند. اين كار دو مزيت دارد. يكي اينكه منبع درآمد براي دانشگاه است. دوم اينكه فرهنگ پارك در پاركينگ به مردم 
آموزش داده ميشود. ياد ميگيرند هر جايي دلشان خواست نميتوانند پارك كنند در باغچه، روي جدول، وسط پاركينگ يا جاهايي از اين قبيل. بالاخره يك 

روزي بايد نظم به اين جامعه برگردد و ميتوان از همين جا شروع كرد.

12
پس زدگي ترافيك درب باهنر به داخل بلوار، پارك اتوموبيل هاي دانشگاهيان در حاشيه بلوارهاي داخل دانشگاه، نبود ايمني در استفاده از دوچرخه و پياده 

روي، سرعت زياد اتومبيل ها در داخل پرديس

13
ايجاد سرويس از درب شمالي مي تواند خيلي كمك كند، با توجه به ايستگاه مترو و اتوبوس، نبود سرويس درون دانشگاهي خلا بزرگي است. همچنين 

يك طرفه بودن مسير سرويس ها زمان زيادي را از مسافران تلف مي كند.

نظرسنجي ترافيكي دانشگاه سبز
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14
دانشجويان كارشناسي و حتي كارشناسي ارشد نبايد اجازه ورود خودرو شخصي به دانشگاه را داشته باشند. يك جوان 18 سال تا 23 يا 24 سال هم توان و 

هم زمان استفاده از وسايل نقليه عمومي را چه در داخل و چه خارج از پرديس دارد. بار تربيتي بسيار منفي براي اين دانشجويان خواهد داشت. بعلاوه باعث 
ايجاد حس تبعيض در ساير دانشجويان خواهد گرديد.

باز نبودن درب سراي اساتيد در روز پنجشنبه و جمعه15
لطفا با توجه به جرايم متعدد مربوط به سرقت و آسيب به خودروها تمام پارگينگ ها را با دوربين و بلندگوي اخطار پوشش دهيد16
كلا بايد پياده روي و دوچرخه سواري باب شود و مانع ورود خودرو گرديم.17

18
يكي از مهمترين مشكلات تردد خودروهاي غيردانشگاهيان است و راه حل آن داشتن برچسب براي خودروهاي مجاز تردد است. در اين صورت غير 

دانشگاهيان، مي توانند فقط از درب رضوي براي تردد استفاده كنند كه ترافيك كمتري دارد.

19

تقريبا هر ماشيني حتي در پيك ترافيك مي تواند وارد دانشگاه شود. خصوصا در ترافيك صبح عده زيادي  نكته اي كه جديد نيست ولي حايز اهميت است:
از والدين هستند كه فرزندان دانشجوي خود را تا درب كلاس با ماشين مي رسانند و سپس از دانشگاه خارج مي شوند. در صورتيكه حمل و نقل داخل 

دانشگاه به عهده سرويس هاست. شايد در مواقع عادي اين مشكل به چشم نيايد و شايد حق طبيعي خانواده و دانشجو محسوب شود ولي در بازه زماني 7:30 
الي 8:30 صبح واقعا ورود و خروج بسيار پرترافيك است و لازم است كه فقط ماشين ها برچسب دانشگاه تردد كنند. البته مدتي هم هست كه كلا موضوع 

برچسب منتفي شده است متاسفانه.

20

به نظر من بايد در يك برنامه بلند مدت ورود خودرو به پرديس به حداقل ممكن برسد تا پرديس از شكل كنوني يعني پاركينگ رايگان براي حتي غير 
دانشگاهيان، به شكل مطلوب همانطور كه نام آن بيان مي كند، تبديل شود. نكته بعد عدم اعمال قانون در سطح پرديس است كه باعث مي شود قانون شكنان 
با آسودگي و راحتي به كارهاي خود برسند ولي من و امثال من كه قانون را رعايت ميكنيم هم از قانون شكني همكاران و بعضا مديران ناراحت شويم و هم 

زمان بيشتري براي رسيدن به كارهاي خود صرف كنيم.

21
(ورودي باهنر) ، سازمان مركزي و كمربند دانشگاه (به  به غرب (ميدان علوم)  تشديد مشكلات ترافيكي با گره خوردن ماشينهاي ورودي از مسير شرق

موازات باهنر) درر ورودي باهنر. پيشنهاد ميشود قبل از ورود به اين گره، با ايجاد دور برگردان امكان هدايت ترافيك به پاركينگ دانشكده مهندسي فراهم 
گردد.

22
بسته بودن درب هاي استادسراي دانشگاه به داخل دانشگاه - نبودن علائم هشدار رانندگي - قرار دادن آينه هاي بزرگ در سه راهي تعاوني مصرف براي 

جلوگيري از تصادفات - بهينه نمودن پياده رو سمت راست درب رضوي به سمت داخل البته بدون آسيب زدن به درختان

23

به نظرم پرسشنامه بر مبناي مشكلاتي كه سالها بوده و هست و به راحتي هم قابل رفع نيست طراحي شده است. بهتر است ايده هاي جديدي مطرح شود و يا 
راه كارهايي كه قابليت گره گشايي داشته باشد هم اورده شود. مهم ترين مساله فرهنگ سازي براي حمل و نقل عمومي در يك مقياس كامل است و نه در 
يك جزيره خاص مثل دانشگاه. به طور نمونه استفاده از دوچرخه امري مطلوب است ولي نه مشوقي براي خريد و تسهيلات ارزان هست و نه امكان استفاده 

از آن از مسير خانه تا دانشگاه. اينكه داخل دانشگاه بخواهيم از دوچرخه استفاده كنيم يا نكنيم اصل مساله كه زيرساخت هاي بيرون و در داخل شهر هست را 
عوض نمي كند و مشكل اصلي آنجاست. من بارها قصد استفاده از دوچرخه داشته ام ولي فكر كنم بايد جانم را كف دستم بگيرم و بعد با دوچرخه در شهر 

تردد كنم. سياست هاي تشويقي و تنبيهي در سطح شهر مهم است. 
آنچه نوشتم نظر شخصي بنده است و به تلاشهاي دوستان احترام ميگذارم منتها به نظرم خروجي زيادي از آنچه در محيط ايزوله دانشگاه انجام شود به دست 

نمي آيد. قطعا قدردان اين دوستان هستيم ولي با تغيير افراد و نگرش ها همه چيز به راحتي كنار گذاشته خواهد شد چون در شهر و جامعه رفتارهاي 
شهروندي به گونه اي ديگري است. آب را بايد از سرچشمه به مسير درست هدايت كرد. پيشنهاد مي كنم تلاش هاي عزيزان معطوف به بيرون دانشگاه شود 

وگرنه قشر فرهيخته دانشگاهي هميشه در خط مقدم اجراي قوانين و فرهنگ سازي بوده و هست.

24
در موارد فوق به كمبود پاركينگ اشاره نشده است كه عامل تشديد ترافيك است. همچنين به پولي شدن ورود و توقف خودروها در محوطه دانشگاه اشاره 

نشده است. قطعاً مواردي ديگري نيز وجود دارد كه بايد توسط اهل فن (متخصصين حمل و نقل و ترافيك) مطالعه شود.

25
سرعت گيرهايي كه در سطح پرديس هستند عمدتا غيراستاندارد و باعث آسيب به خودرو مي شوند. ضمنا استفاده از خودروهاي برقي كوچك در محيط 

با تشكر پرديس مي تواند گزينه مناسبي براي حل بخشي از مشكلات ترافيكي و آلودگي هوا باشد.
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26
عدم كاربرد برچسب ورود خودروي اعضا-عدم كنترل خودروهايي كه از پرديس دانشگاه به عنوان ميان  عدم وجود سرويس خاص اعضاي هيات علمي-

بر استفاده نموده و از درب باهنر وارد و از درب كلانتري خارج مي شوند.

27

با سلام و سلامتي، 
بمنظور ارتقاء سلامت و جلوگيري از الودگي هوا و صوتي در پرديس زيباي دانشگاه، كلا بايستي در ورودي هاي شرقي، غربي و رضوي پاركينگ هاي 

بزرگ طبقاتي زده شود و كليه افراد در بدو ورود به پرديس ماشين هاي خود را پارك نموده و پياده و يا با دوچرخه به دانشكده خود بروند.  براي اين منظور:
1- بايستي پياده روها و مسيرهاي دوچرخه بازسازي و زيبا ساخته شوند.

2- پاركومتر نصب و از ماشين هايي كه برچسب دانشگاه ندارند، حق پاركينگ ساعتي گرفته شود.
3- دانشجويان براي پاركينگ محدويت زماني داشته باشند.

4- براي افراد پير و پيشكسوت وسيله نقليه برقي در نظر گرفته شود.

با توجه به اسم دانشگاه كه دانشگاه سبز است نياز است تا مسيرهاي پياده روي و دوچرخه سواري (براي آقايان و خانمها) مورد توجه ويژه قرار بگيرد28

مهمترين ترافيك هنگام ورود از درب باهنر و ورود به دانشكده علوم تربيتي است.29
نبود پاركينگ مناسب اعضاء هيات علمي30

رايگان بودن حضور اتوموبيل هاي دانشجويان باعث ترافيك ميشود. ورود با كارت دانشجويي تعداد محدودي حضور در ماه رايگان و بقيه هزينه داشته باشد.31

32
ترافيك اين ورودي بعضي از وقتها مخصوصا اول صبح بسيار  ramp مربوطه استاندارد نيست. ورودي درب شرقي دانشگاه از سمت بزرگراه كلانتري و

زياد است.

33

1. ورود غير مجاز و بدون داشتن برچسب ورود بسياري از مراجعه كنندگان و عدم برخورد انتظامات با آنها
2. ورود بسيار زياد خودروهاي علوم پزشكي بدون هرگونه همكاري

3. عدم امكان ورود به دانشگاه از مسيرهاي دانشكده دندانپزشكي و خوابگاه هاي بوستان و گلستان علوم پزشكي
4. عدم برخورد مناسب انتظامات و حراست و مديريت پشتيباني با مراجعين به دانشكده داروسازي سابق و مديريت فعلي آموزشي علوم پزشكي طوري كه 

بسيار بيشتر از ظرفيت خود و حتي پاركينگ مقابل ساختمان خودرو وارد منطقه ممنوعه تردد مي شود و در بسياري از ايام حتي وسط راه و در محل هاي 
بسيار خطرناك پارك مي كنند. جالب است كه حراست با ورود غير مجاز خودروهاي متعلق به كاركنان و اساتيد دانشگاه فردوسي برخورد مي كند ولي با 

خودروهاي بدون مجوز علوم پزشكي هيچ گونه برخوردي نمي شود. حال آن كه خودروهاي همكاران دانشگاه فردوسي با حتي برچسب ورود، امكان 
استفاده از اماكن علوم پزشكي را حتي تردد پياده رو از درب خوابگاه بوستان و گلستان علوم پزشكي را ندارند.
5. وضعيت هندسي و فيزيكي ورودي باهنر به هيچ وجه در حد ورودي مناسب دانشگاه با اين همه تردد نيست.

6. مسير غرب به شرق دانشگاه بايد يا تعريض يا يك طرفه شود و مسير جايگزين ديگري براي مسير مخالف آن مثلا از پشت دانشكده مهندسي تعبيه شود.
7. برخي از مسيرهاي تردد داخل دانشگاه از لحاظ فيزيكي و مسير بسيار پيچ در پيچ و بسيار نادرست است كه بايد آن مسيرها اصلاح شوند. به عنوان نمونه 

غير از مسير غرب به شرق و رينگ تقريبي دور دانشگاه كه مسير تقريباً بدون مشكل است، ساير مسيرهاي مواصلاتي دانشگاه پر از سرعت گير و پيچ و خم 
و ميدان هاي نامناسب است. چنين موانع و ميدان هايي حتي در برخي از روستاها نيز وجود ندارد چه برسد به دانشگاه و محيط علم و عمل

بسته بودن درب رضوي در روزهاي پنج شنبه و جمعه براي اساتيد ساكن در استادسرا34
نامناسب بودن سنسورهاي بالابرها، مسقف نبودن پاركينگ همكاران و پارك كردن ماشين ها در مسيرهاي نامناسب35
متاسفانه در دربهاي ورودي جديت لازم براي جلوگيري از ورود خودروهاي غير دانشگاهيان ديده نمي شود36

37
چرا امكان استفاده از مسير دسترسي به بانك ملي و تجارت از داخل دانشگاه براي اعضاي هيات علمي بسته شده است؟ كارمندان و پرسنل بانك مجاز به 

يا براي همه باز باشد يا براي هيچكس. استفاده هستند، آنوقت عضو هيات علمي و كارمند دانشگاه مجاز نيست.
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38
15:30 باز است كه مشكلاتي را براي رفت و آمد همكاراني كه مي  با سلام و تشكر، در حال حاضر و در اين روزهاي كرونايي، درب بلوار باهنر تا ساعت

خواهند تا عصر و يا تا شب از اتاق كار خود استفاده كنند ايجاد كرده است. خواهشمند است در صورت امكان اين مساله نيز مورد توجه قرار گيرد. با 
احترام-رزمخواه

39

.18 كم بودن ساعت باز بودن درب پيروزي مثلا حداقل تا ساعت .1
2. محدوديت براي پارك اتومبيل دانشجويان در اطراف دانشكده ها مثلا دانشگاه اصفهان يك پاركينگ در ابتداي ورودي براي كل دانشجويان داشت كه 

موظف بودند انجا پارك كنند و بقيه مسيرهاي داخل دانشگاه را با اتوبوس يا پياده طي كنند و فقط كارمندان و اعضاي هيئت علمي اجازه ورود و پارك 
ماشين در محل كارشان را داشتند. 

ممانعت از دريافت هزينه هاي هنگفت براي ساخت پاركينگ مسقف براي همكاران. .3

40
بيشترين فشار آلودگي در دانشگاه از طريق سرويس هاي حمل و نقل دانشگاه  مهمترين مشكل آن است كه سيستم حمل و نقل دانشگاه بسيار فرسوده است.
است. اتوبوس ها آلودگي بسياري وارد محيط مي كنند. ون ها بسيار فرسوده است.به نظر من طرح هاي تشويقي و توسعه ي حمل ونقل سبز مانند دوچرخه 

مي تواند به ميزان زيادي به رفع مشكلات حمل و نقل و آلودگي ها كمك كند.

41
راه بندهاي پاركينگ ها بسيار نامناسب است و مرتب خراب مي شوند و هدر رفت هزينه ها را بدنبال دارد. بهتر است با تجهيزات مناسب تر جايگزين گردد. 

ارادتمند

42
من اعتقاد دارم كه ورود خودرو به پرديس بايد ممنوع شود مگر در شرايط استثنا در صورتيكه اكنون دقيقا عكس آن اتفاقمي افتد به اين معني كه ورود هر 

گونه خودرو به پرديس آزاد است مگر در شرايط استثنا

43
با سلام و احترام

نامناسب بودن آسفالت خيابانها، عدم توجه به رفع خرابي آسفالتها در پرديس دانشگاه، وضعيت هرس نامناسب درختان كه در كاهش ديد رانندگان در سطح 
پرديس موثرند، ساماندهي پياده روها از نظر رشد نامناسب درختان در آنها و كاهش امكان تردد افراد.

44
بسياري از سوالات به ترافيك دربهاي ورودي مخصوصا صبحها مربوط نمي شود. يكسري سوالات بي ربط انتخاب شده  فرم تهيه شده بسيار نامناسب است.

است. لازم است براي ترافيك صبحها در ورودي سمت كلانتري كه باعث ترافيك شديد فلكه پارك مي شود و ورودي باهنر فكري شود. با اين فرم و با 
اين سوالها نمي توان ترافيك را حل كرد.
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1

سلام و وقت بخير؛ تشكر كه وقت گذاشته ايد و از همه اعضاي دانشگاه اقدام به نظرسنجي كرده ايد، كاري كه كم تر در دانشگاه سابقه دارد.
امّا سؤال ها با توجهّ به پاسخ هاي آن (كم، متوسط، زياد، نظري ندارم)، اصلاً قابل فهم نيست.

1- شما لطفاً آنچه در ذهن داريد كنار گذاشته و به اين سؤال پاسخ دهيد: «بسته بودن درب هاي باهنر و رضوي در روزهاي پنج شنبه و جمعه براي استفاده از 
مجموعه آبي و پلي كلينيك مركز مشاوره و ...». وقتي مي گويم كم، يعني چه؟ يعني تأثيري در ترافيك ندارد يا اينكه چون كم را انتخاب كرده ام، يعني 

علاقه اي به باز بودن اين دو در، در روزهاي ياد شده ندارم.
2- سؤال 14 به چه منظور طراحي شده است؟ يعني بايد دوچرخه سواري را براي خانم ها آزاد گذاشت، يا اينكه اگر ممنوعيت آن برداشته شود، ترافيك كم 
مي شود. سؤال گنگ است و البته در اين موارد، نظر حاكم شرع آيا اصلاً براي تان اهميتي دارد، در حالي كه هم اكنون هم وضع حجاب در دانشگاه متأسفانه 

اسفبار است.
3- در سؤال 33 جدا بودن سرويس هاي خانم ها و آقايان را گفته ايد كه مانند بحث قبل است. آيا تضميني وجود دارد كه دانشجويان تفكيك قسمت آقايان و 

خانم ها را رعايت كنند.
4- در سؤال 35 از نبودن جديت در اعمال قانون براي متخلفين راهنمايي رانندگي پرسيده ايد. آيا اين امكان نمي تواند وجود داشته باشد كه از پليس راهور 

خواسته شود تا يكي دو نفر گشت سيار براي دانشگاه ارسال كنند.
5- در سؤال 40 هم از ناامني ناشي از تردد تعداد زياد خودرو در سطح پرديس گفته ايد. صحبت ها و شنيده ها و ديده هاي ساير همكاران مؤيد اين نكته است 

كه ورود اشخاص با بهانه هاي مختلف به داخل دانشگاه، موجب شده، امنيت اخلاقي خواهران دانشجو در دانشگاه پايين بيايد (با اندكي انتظار در اطراف 
خوابگاه هاي خواهران، متوجهّ اين مسأله مي شويد). همچنين آقا پسرهايي را مي بينيد كه با ماشين هاي خود به دستي كشيدن در دانشگاه مشغولند. به حفاظت 

فيزيكي هم كه خبر مي دهيم، به موقع در صحنه حاضر نمي شوند. متأسفانه بعضي خانواده ي اعضاي دانشگاه هم با ظاهر خيلي نامناسب وارد دانشگاه مي شوند 
و وقتي كسي جلوي ايشان را مي گيرد، در نهايت بايد از آن فرد عذرخواهي! كند كه چرا مانع ورودش به دانشگاه با ظاهر نامناسب شده است كه اين امر 

حاكي از ضعف مديران قسمت حراست دانشگاه است. پس اگر قرار است سيستمي پياده كنيد، خواهشاً با همه ي قسمت هاي دانشگاه هماهنگ كنيد تا شاهد 
تشكر اين مشكلات نباشيم و قانون وراي پست و مقام اشخاص اعمال شود.

كمبود، عدم دسترسي مناسب و نقص بسيار شديد پاركينگ هاي دانشكده مهندسي2
بسته بودن درب پيروزي از ساعت 15 به بعد (البته متاسفانه بخاطر شيوع كرونا در كاملا بسته شده)3

4

سرويس هاي برادران معمولا به خاطراينكه دانشجويان آقا كم تر در دانشگاه هستند و يا اكثرابا ماشين شخصي مي آيند به نظرم در هرسرويس هم خواهران و 
هم برادران باشند.در سرويس هاي برادران اغلب 10 نفر هستند اما سرويس هاي خواهران هم دير به دير مي آيد و هم خيلي شلوغ است.خواهشمنداست 

كنترل ترافيك دانشگاه دقت كنند تمامي ماشينها به داخل پاركينگ هاي هر دانشكده انتقال يابند. دانشكده ادبيات واقعا وضعيت نامناسبي در اين مورددارد. 
همه جا ماشين پارك شده است. خواهشمنداست تبليغات براي استفاده بيشتر از دوچرخه حداقل براي آقايان بيشتر شود تا از اين همه حجم ماشين در داخل 

دانشگاه و حتي درسطح شهر در روزهاي اداري و تحصيلي كم تر شود. باتشكر و سپاس از زحمات شما

برقراري سرويس5

6
به نظر من گذاشتن بلوكه هاي سيماني خيابان تربيتي مشكلاتي را در رفت و آمد وسايل نقيله و سرعت بخشي آن (ايجاد ترافيك)ايجاد كرده و همچنين 
خطرات جاني براي رفتگران آن خيابان و كساني كه با دوچرخه يا موتور سيكلت رفت و آمد مي كنند در پي دارد. لذا براي عدم پارك وسايل نقيله در 

حاشيه اين خيابان بايد تدبير ديگري انديشيد.

7
براي من كه كارمند دانشكده علوم رياضي هستم صبح ها بايد زود حركت كنم تا راس هفت در دانشكده كارت بزنم بخاطر اينكه درب دانشكده علوم 

رياضي با مترو فاصله دارد اما اگر سرويسي وجود داشته باشد مجبور نيستم صبح ها زود حركت كنم.

نظرسنجي ترافيكي دانشگاه سبز
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8

گاهي اوقات، درب باهنر بسته ميشه و مجبوريم از درب شرقي خارج بشيم كه براي افرادي كه سمت امامت، وكيل آباد، قاسم آباد يا احمدآباد  .1
مسيرشونه، بايد چند كيلومتر برن دور ميدون جمهوري و برگردن كه مسير طولانيه. اگر قراره يك وقت هايي يك درب باز باشه، به نظرم درب باهنر هميشه 

باز باشه خيلي مفيدتره.
2. آسفالت خيلي از مسيرها خراب شده و باعث خسارت به ماشين ها ميشه.

3. سرعت گير خيلي زياده تو پرديس و بعضي سرعت گيرها خيلي غيراستاندارده كه باعث خسارت ميشه
4. مسير ميدون علوم تا دانشكده كشاورزي از كنار مسجد الزهرا اگر باز بشه خيلي مسير رو كوتاه ميكنه و ميتونه خيلي مفيد باشه

5. زماني كه ماشين نداشتم، صبح زود كه ميومدم (كه مجبور بودم، براي اينكه به موقع بتونم كارت بزنم)، اتوبوسي وجود نداشت و يا بايد پياده كل مسير رو 
تا دانشكده كشاورزي ميومدم يا صبر ميكردم تا يكي از همكارا پيداش بشه و منو سوار كنه. واقعا بايد براي حمل و نقل كارمندا هم يه فكري بشه و براشون 

صبح زود اتوبوس يا ون باشه تا بتونن به موقع به محل كارشون برسن.

9

هم با اتومبيل شخصي تردد كنند روزانه بالغ بر 1200 خودرو به دانشگاه  %80 با يك حساب ساده حدود 1500 نفر افراد شاغل در دانشگاه هستند كه اگر
وارد و پارك خواهد شد!! اين موضوع اولاً به دليل عدم وجود سرويس اياب ذهاب تا دانشگاه است و در بخش دوم مربوط به نبود امكان تردد در مناطق دو 

و سه پرديس در ابتداي ساعت كاري است! ساعت حدود 7 با چه وسيله اي ميشود در سطح پرديس تردد كرد و فرضاً تا دانشكده دامپزشكي بدون خطرِ 
وجود حيوانات ِ مختلف ادامه مسير داد؟؟ 

در صورتيكه اگر سرويس اياب ذهاب كاركنان مهيا باشد بخش زيادي از همكاران از وسيله نقليه شخصي استفاده نخواهند كرد.
كمبود پاركينگ در بخش اعظمي از دانشگاه10
تبلوهاي نامناسب راهنما و هدايت به محل دانشكده ها : افراد بيرون از دانشگاه وقتي وارد مي شوند سردرگم مي شوند11
عدم وجود سرويس جهت پرسنل با توجه به تعداد بالاي پرسنل و استفاده از خودرو شخصي12

13
در صورت امكان مي توان با استفاده از امكان دوركاري براي آن دسته از كاركناني كه روال كاري آنان به شكل الكترونيكي قابل انجام است، به شكل قابل 

توجهي از ترافيك و تردد در پرديس دانشگاه كاست.

14

1- به نظر يكي از راهكارهاي موثر در تشويق مراجعين دانشگاهي اعم از پرسنلف اساتيد، دانشجويان يا فارغ اتحصيلان براي عدم استفاده از خودروي 
شخصي احداث ايستگاه دوچرخه با تعداد قابل توجه دوچرخه در دو نقطه ورودي رياضي و ورودي وكيل آباد است كه دوچرخه را به درخواست دهنده 

تحويل داده و در ايستگاهي ديگر تحويل بگيرد. فرايند تحويل دوچرخه مي تواند بصورت مكانيزه انجام شود.
2- مشكل ديگر عدم وجود مسير دسترسي آسان به مهدكودك است. با توجه به اينكه تمام مراجعه كنندگان به مهدكودك خردسال هستند روشي آسان 
براي رسيدن به مهدكودك بدون استفاده از خودروي شخصي وجود ندارد. در صورت پياده كردن پيشنهاد اول مي توان دوچرخه هايي مجهز به صندلي 

كودك نيز در اختيار قرارداد.

مناسب نبودن آسفالت مسير ورودي درب شرقي (از ميدان آزادي تا درب ورودي)15

16
چندي پيش شنيده شد كه ممكن است درب رضوي بسته شود و درب پيروزي بجاي ان استفاده گردد. وليكن با سابقه 20  .. با سلام و تشكر از اين نظرسنجي

ساله اينجانب در دانشكده علوم تربيتي . ميتوانم با قاطعيت بگويم كه بيشترين تردد و اصلي ترين محل تردد و نزديكترين جاي دسترسي به دانشكده علوم 
تربيتي و حتي فروشگاه تعاوني همين درب ميباشد و با بسته شدن آن مشكلات زيادي بوجود خواهد امد

17

نبود مديريت واحد و عمل كردن واحد مجموعه ها از جمله نصب تلويزون ها ي تبليغات در جاي نامناسب، ترميم جدول در مكانهايي كه در اولويت نيست 
و جاههاي واجب تر وجود دلرد، نبود نظارت بر عملكرد ساخت و ساز ها، نبود علايم ترافيكي كافي ر دانشكده ها، نبود سرعت كاهش استاندار، عدم 

اعمال قانون با متخلفان، مديريت خودسرانه و بدون استفاده از نظر افراد ذينفع ، تحقيق نكردن در خصوص خريد دوچرخه هاي موجود، تبليغات بيش از حد 
دانشگاه سبز بدون عملكرد قابل لمس، لزوم وارد شدن دانشگاه سبز در سيستم تاسيسات دانشگاه و اتلاف انرژي، و ....

18
در تعطيلات تابستان مشكلات حمل و نقل در دانشگاه براي كارمندان و همچنين دانشجويان به علت كم شدن تعداد اتوبوس ها بيشتر مي شود. عدم استفاده 
از دوچرخه مخصوصا براي خانم ها باعث مي شود كه افراد براي تردد از تاكسي و يا اتومبيل شخصي استفاده كنند. رواج دوچرخه سواري به ميزان زيادي 

مي تواند مشكل تردد در دانشگاه را مرتفع كند به شرطي كه امكان استفاده از آن براي بانوان هم ميسر گردد.
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با عرض سلام و احترام و تشكر از زحمات شما سروران معزز.
نكاتي چند را به عرض مي رسانم.

عدم برنامه ريزي كاربردي و مطابق با مشكلات ترافيكي. بستن هر درب ورودي پرديس دانشگاه باعث مي شود تا فرد براي ورود به پرديس دانشگاه سوخت 
بيش تري مصرف كند و از بيرون پرديس دور پرديس بچرخد تا به درب ورودي بازي برسد كه اين خود باعث ترافيك در درب هاي ورودي باز و آلوده 

شدن هواي پاك پرديس مي شود. به نظر اين جانب از هيات علمي و كارمنداني كه سابقه بيش تري در دانشگاه دارند به طور اختصاصي نظر سنجي و 
مصاحبه شود. بستن درب رضوي در روز هاي 5 شنبه باعث مي شود همكاران و دانشجويان علوم تربيتي و فروشگاه و خوابگاه ها براي ورود به پرديس 

مقدار زيادي سوخت فسيلي استفاده كنند و باعث ترافيك در درب هايي كه باز هستند بشود. براي دانشكده علوم تربيتي و خوابگاه هاي دور دست سرويس 
و وسيله اياب و ذهاب در نظر گرفته شود. با تشكر

اين جانب آمادگي خود را در راه اجرايي كردن اهداف عاليه دانشگاه سبز اعلام مي دارم.

20
. راه اندازي مجدد سرويس كاركنان فكر خوبي است

گرچه ممكن است براي تخفيف ترافيك سطح دانشگاه مفيد نباشد ولي ميتونه حجم وسيعي از خودروهاي پارك شده رو كاهش دهد.
استفاده از وسيله شخصي ضمن تحميل هزينه بنزين و استهلاك خودرو، سبب استرس براي كاركنان ميباشد.

21
با وجود تعدد نخبگان در يكي از بزرگترين مراكز دانشگاهي كشور، چالش رفت و آمد در دانشگاه فردوسي با وجود آمار بهره برداران بسيار آن بصورت 

ساليانه متاسفه حل نگرديده است چون هرگز بعنوان يك اولويت زيست محيطي+اجتماعي+اقتصادي+امنيتي مورد توجه نبوده و فاقد راه حل جامع باقي 
مانده است. اميد است با حضور فرزانگان جاري اين مهم بكفايت تحقق يابد.

22
مسدود شدن خيابان دانشكده دامپزشكي به خيابان دانشكده علوم.

منطقي است مسير مورد نظر هر چه سريعتر بازگشايي گردد. تنها نتيجه اين تصميم غير كارشناسي بار ترافيكي براي دور زدن و طي كردن مسيرهاي زايد و 
سوخت بنزين بيشتر مي باشد.

23

حذف غير اصولي و سليقه اي سرويس هاي كارمندي و تحميل ورود بيش از 800 خودروي شخصي در واحد هاي مختلف دانشگاه نتيجه تصميم هاي 
سليقه اي مديريت در جمهوري اسلامي مي باشد. مادامي كه جامعه بر اساس عقلانيت اداره نشود نتيجه اش همين مي شود كه كشور د البته دانشگاه 

درگيرش شده اند. در يك بررسي تاريخنگارانه در خصوص مديريت در دانشگاه اين مهم به خوبي مشهود است كه دانشگاه بعد از انقلاب سخت تحت 
تاثير سياست زدگي و سوء مديريت مي باشد. 

حذف سيستم حمل و نقل عمومي كارمندي و عدم پرداخت حق سرويس در طول اين چند سال يكي از مصداق هاي مديريت سليقه اي و ظلم صورت 
گرفته است كه همچنان هم ادامه دارد. بنده بشخصه از جمله كساني بوده ام كه به خاطر حذف سرويس ها ناچار شده ام با خودروي شخصي به دانشگاه 

تردد كنم و امثال من بسيار زياد هستند. حداقل بين 30 تا 40 درصد كاركنان و برخي از همكاران هيات علمي را مي دانم كه از اين سيستم بهينه استفاده مي 
كرده اند. مشكلات مديريتي فراوان هستند كه البته چون گوش شنوايي نيست به همين مقدار اكتفا مي كنم.

24
ساعت  شروع به كار اتوبوسهاي داخل پرديس براي حضور كاركنان مناسب نيست و صبح كاركنان بايد مسيرها را پياده طي كنن كه انگيزه براي عدم 

با سپاس استفاده از وسيله شخصي را از بين مي برد.

25

باسلام
1- در صورتي كه مسير درب شرقي و غربي از طريق اليت مبلغي دريافت شود هم از محل درآمد ان مي توان در مسير اهداف دانشگاه سبز استفاده كرد و 

هم ترافيك داخل پرديس اول صبح و اخر وقت هم كمتر خواهد شد. 2- بعضي مسير ها سطل زباله به اندازه كافي وجود ندارد و موجب آلودگي سطح 
پرديس مي شود. 3- با عقد يك تفاهم با سازمان اتوبوسراني و قطارشهري مي توان جهت تشويق به استفاده از وسائط نقليه عمومي براي كاركنان بصورت 

نيمه بهاء كارت شارژ گرفت و قطعا در استفاده كتر از خودروي شخصي تاثيرگذار خواهد بود ضمن اينكه احتمال همكاري شهرداري هم خيلي بالاست. با 
تشكر

نداشتن اسفالت پاركينك روبه روي دانشكده علوم.سرعت گيرهاي تيزوناجور26

27
با سلام.لطفا با ارزاني آسفالت كل آسفالت و سرعتگيرهاي دانشگاه را اصلاح نماييند.ديگر چيزي از ماشينهامان نمانده است.با تشكر از همه شما عزيزان 

دل��

28
باتوجه به نبودن سرويس كارمندي يا پرداخت هزينه اي از دانشگاه براي سرويس در برخي از دانشكده ها ماهيانه مبلغي نيز جهت استفاده از پاركينگ اخذ 

ميشود(قبول داريم كه پرداخت مبلغ بيست هزار تومان در ماه براي كاركنان چيزي نيست ولي دريافت هزينه باتوجه به توضيحات ذكر شده درست است)
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بسته بودن درب باهنر براي اكثر ماشينها باعث ميشود تا ميدان جمهوري بروند و برگردند. اگر قرار است فقط يك درب باز باشد بهتر است درب باهنر باشد29

30

متاسفانه ترافيك مربوط به علوم پزشكي علاوه بر تحميل فشار كاري بر همكاران انتظامات، به دليل عدم توجه وسايل نقليه سواري و ... اين دانشگاه به قوانين 
راهنمايي و رانندگي، وجهه ناشايستي را براي دانشگاه فردوسي مشهد به بار آورده است. به گونه اي كه رانندگي ساده ترين كارمند يا دانشجوي دانشگاه 

فردوسي بسيار بهتر و با شخصيت تر از برخي اساتيد علوم پزشكي است!!! به طور مشخص خودروهاي علوم پزشكي خود را تافته اي جدابافته مي دانند و با 
عدم رعايت سرعت مجاز، سبقت گيري هاي نامتعارف، رانندگي پرخطر و به طور مشخص دورزدن در مناطق دورزدن ممنوع و ... علاوه بر ايجاد مخاطرات 

معمول، سبب ورود خدشه به محيط فرهنگي دانشگاه فردوسي مشهد شده اند و مي شوند. شايد با نظارت شديدتر بر رفتار اين گونه رانندگان (بدون در نظر 
گرفتن ملاحظات معمول) بتوان ايشان را وادار به رعايت هنجارها و قوانين حاكم بر محيط هاي علمي و فرهنگي كرد. با تشكر و آرزوي موفقيت.

ورود تعداد قابل توجهي ماشين تك سرنشين بطوري كه نماي دانشگاه از بالا شبيه يك پاركينگ بزرگ31

32
آسفالت نامناسب و بسيار بد درب كلانتري به سمت ميدان نقليه

و مجموعه 22 بهمن به سمت دانشكده كشاورزي
پرسشنامه گويا نيست و پاسخ دادن به آن مشكل است.33

34

ترافيك حاصل از تردد و پارك خودروهاي مربوط به بانك ها و مراكز غير دانشگاهي وابسته به دانشگاه
عدم وجود سايبان كافي در پاركينگ مركزي

عدم وجود دوربين كافي در سطح پاركينگ ها و معابر
اجازه ورود و پارك خودرو هاي تك سرنشين دانشجويان بدون محدوديت

عدم وجود امتياز براي تردد و پارك خودروي كاركنان و اعضاي هيات علمي نسبت به دانشجويان (خصوصا تك سرنشين)
عدم امكان استفاده از دوچرخه در ورودي هاي دانشگاه

عدم وجود كروكي دانشگاه در ورودي هاي دانشگاه (براي يافتن نزديك ترين مسير پياده به مقصد)
وجود حيوانات خصوصا سگ ها در دانشگاه كه تردد پياده را خصوصا در ساعات خلوت تر نا امن مي كند.

عدم وجود نيمكت يا فروشگاه يا محل استراحت در مسيرهاي طولاني تر پياده.(مثلا از در باهنر به سمت مجموعه ورزشي)

35

جلوگيري از ورود خودروهاي غير دانشگاهيان مانند همسر و يا فرزندان اعضاي هيات علمي و كاركنان  محترم كه هركدام خودرو جداگانه دارند و براي 
ميانبر از درب باهنر به بلوار كلانتري استفاده مي كنند و يا به سمت بلوار پيروزي و استفاده اكثر دانشجويان از خودرو شخصي و جلوگيري از ورود آنها و يا 

حداقل جانمايي پاركينگ مركزي در ورودي پيروزي و يا كلانتري براي دانشجويان و اختصاص سرويس اتوبوس از آنجا به تمام دانشگاه و عدم ورود 
خودرو دانشجويان به داخل پرديس. مورد ديگر عدم مجوز ورود خودرو توسط دانشجويان كارشناسي كه متاسفانه هر روز زيادتر مي شود.

36

ضعف باور به اينكه قشر دانشگاهي  بي توجهي به فرهنگ و وجدان فردي در حفظ محيط زيست و رعايت حقوق شهروندي بر اساس آموزه هاي اسلامي -
و تحصيلكرده بايد الگو آفرين و پيشرو باشد نه مطيع و عقب تر از عموم در مسايلي همچون صرفه جويي انرژي- توجه به نسل آينده و محيط زيست در 

سطح شهري و ملي - عدم كار در فضاي رسانه اي براي توليدات رسانه اي بومي دانشگاه فردوسي و استادان و دانشجويانش براي فرهنگ سازي در كنار 
عمل كردن به توصيه ها و انعكاس اين تغيير رفتار در ساير فضاهاي اداري حداقل شهر به كمك ساماندهي افرادي تحت عنوان سفيران سلامت دانشگاهي در 

بيان حضوري و شفاهي

37

گاهي اوقات، درب باهنر بسته ميشه و مجبوريم از درب شرقي خارج بشيم كه براي افرادي كه سمت امامت، وكيل آباد، قاسم آباد يا احمدآباد  .1
مسيرشونه، بايد چند كيلومتر برن دور ميدون جمهوري و برگردن كه مسير طولانيه. اگر قراره يك وقت هايي يك درب باز باشه، به نظرم درب باهنر هميشه 

باز باشه خيلي مفيدتره.
2. آسفالت خيلي از مسيرها خراب شده و باعث خسارت به ماشين ها ميشه.

3. سرعت گير خيلي زياده تو پرديس و بعضي سرعت گيرها خيلي غيراستاندارده كه باعث خسارت ميشه
4. مسير ميدون علوم تا دانشكده كشاورزي از كنار مسجد الزهرا اگر باز بشه خيلي مسير رو كوتاه ميكنه و ميتونه خيلي مفيد باشه

5. زماني كه ماشين نداشتم، صبح زود كه ميومدم (كه مجبور بودم، براي اينكه به موقع بتونم كارت بزنم)، اتوبوسي وجود نداشت و يا بايد پياده كل مسير رو 
تا دانشكده كشاورزي ميومدم يا صبر ميكردم تا يكي از همكارا پيداش بشه و منو سوار كنه. واقعا بايد براي حمل و نقل كارمندا هم يه فكري بشه و براشون 

صبح زود اتوبوس يا ون باشه تا بتونن به موقع به محل كارشون برسن.



دغدغه هاي كارمندان#

نظرسنجي ترافيكي دانشگاه سبز

به نظر بنده تردد و ترافيك بايد در پرديس دانشگاه بطور جد مورد توجه قرار گيرد38
نبود سرويس كاركنان يا هزينه اياب وذهاب (بيشتر دانشگاه هاپرداخت مي كنند)وتخفيف وسايل عمومي39
تردد زياد خودروهاي دانشجويان40



دغدغه هاي اعضاء شركتهاي فناور#

مشكلات ايجاد شده جهت ورود ميهمانان و بازديدكنندگان از شركت هاي فناوركه تا كنون مشكلات حيثيتي براي شركت ها به وجود آورده است.1

زودهنگام بسته شدن در باهنر در ايام كرونا2

3
براي شركت هاي فناور، ممنوعيت تردد خودروهاي غير دانشگاهيان يعني مورد 39  بد است به دليل مراجعه كنندگان به شركت ها. بايد دانشگاه نرده و 

ديوار نداشته باشد حتي و همه بتوانند بيايند بروند. مشكل اين است كه حراست مي خواهد كارش را راحت كند در برابر دزدي و غيره لذا حضور غير 
دانشگاهي ها را مانع مي شود در صورتي كه هنر اين است كه دانشگاه ديوار و نرده و ايست و بازرسي نداشته باشد و دزدي هم نشود

4
بسته بودن كليه درب هاي دانشگاه غير از درب كلانتري براي تردد كه مشكلات زيادي را براي حمل و نقل شركت هاي مراكز رشد به وجود آورده و همه 
روزه هزينه زيادي را براي حمل و نقل به تيم هاي تحقيقاتي تحميل مي كند. همواره بايد درب غربي و شرقي دانشگاه باز باشد. اين روش كه طي يك سال 

گذشته در پيش گرفته شده است بسيار نامناسب مي باشد.

5

مسيرهايي كه با كمك دوك هاي پلاستيكي، براي دوچرخه سواران جدا شده اند، عملا ناكارآمد هستند، زيرا، باريك هستند، چاله هايي در آن مسيرها وجود 
دارد، و از همه مهم تر، خطرناك هم هستند، مثلا در مسير در كلانتري تا ميدان علوم، مسيرهاي دوچرخه دقيقا در كنار جوي آب كنار خيابان هستند كه حتي 

دوچرخه سواران حرفه اي هم با يك تنش كوچك، يا مانعي كه سر راهشان باشد، ممكن است درون جوي آب بيفتند. به همين علت، خودم از آن مسيرها 
عبور نمي كنم و وارد خيابان اصلي مي شوم و كنار خودروها حركت مي كنم.
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